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Abstract (en)
A door fastening, with a door hinge (5) invisible from outside, especially for access or service doors (3) in large doors, is proposed. The door hinge
(5) has a hollow cross-section open forwards. According to the invention, the longitudinal gap between the door and large door, present in a door
fastening of this type, is covered by a covering profile (5) between the frame construction (2, 4) and the door or large door. In this way, the door
fastening becomes proof against light, wind and weather at this point. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Türbefestigung mit von außen unsichtbarem Türband (5), insbesondere für Durchgangs- oder Service-Türen (3) in großen Toren
vorgeschlagen. Das Türband (5) weist einen hohlförmigen, nach vorne offenen Querschnitt auf. Der bei einer derartigen Türbefestigung vorliegende
Längsspalt zwischen Tür und Tor wird erfindungsgemäß durch ein Abdeckprofil (5) zwischen der Rahmenkonstruktion (2,4) und der Tür bzw. des
Tores abgedeckt. Auf diese Weise wird die Türbefestigung an dieser Stelle licht-, wind- und wetterdicht. <IMAGE>
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